

Projek Harapan – Menyentuh Lebih Banyak Kehidupan

Menyediakan peralatan perubatan yang diperlukan ke lokasi luar bandar di Malaysia Timur

(Hanya untuk orang bukan Islam)



Kiri ke Kanan – Linnie Lee, Presiden Leonard Woo, Elder Peter F. Meurs, Dr. Sim Kui Hian, Allen Wong, Elder Lyle Jackson, Elder Roger Baer. Dr. Sim ialah Timbalan Premier Sarawak, yang juga merangkap Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan Tempatan, Linnie Lee dan Allen Wong mewakili Kelab Rotary Sentral Bintulu , dan Presiden Woo, Elder Meurs, Elder Jackson dan Elder Baer mewakili Gereja Yesus Kristus Orang Suci Zaman Akhir Malaysia. ©2023 by Intellectual Reserve, Inc. All rights reserved.

Project HOPE ialah inisiatif bersama Kelab Rotary Sentral Bintulu (RCBC) dan Gereja Yesus Kristus Orang Suci Zaman Akhir. Projek ini tertumpu pada meningkatkan penjagaan kesihatan di luar bandar dan masyarakat luar di

Malaysia Timur. Fasa semasa projek itu telah menderma dan menghantar 224 alat perubatan baharu kepada 129 klinik desa dan hospital. Peralatan ini memodenkan dan menambah baik keupayaan diagnostik dan rawatan untuk memenuhi keperluan penjagaan kesihatan penduduk tempatan dengan lebih baik di kawasan ini. Peranti perubatan yang Project HOPE sediakan ditentukan atas pertimbangan teliti keperluan di Sarawak dan Sabah dengan bantuan Kementerian Kesihatan. Linnie Lee, dari RCBC, dan Elder Baer, mewakili Gereja Yesus Kristus Orang Suci Zaman Akhir Malaysia, dengan kerjasama Dr. Sim Kui Hian, Timbalan Premier Sarawak dan Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan Tempatan, mengutamakan perubatan keperluan di seluruh Sarawak dan Sabah. Keutamaan diberikan pada peralatan yang paling banyak digunakan dan keperluan latihan yang rendah. Senarai peralatan yang diderma termasuk, mesin sonografi, katil penghantaran, ventilator, peti sejuk penyimpanan darah, peranti oksimeter nadi mudah alih, mesin kardiograf dan banyak lagi. Salah satu objektif utama Project HOPE adalah untuk menyediakan penjagaan kesihatan yang lebih komprehensif di komuniti luar bandar di Malaysia Timur sekali gus mengurangkan keperluan penduduk untuk melakukan perjalanan jauh untuk mengakses perkhidmatan perubatan yang penting.